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Jeg er en mann 55 år. Jeg har i mesteparten av mitt voksne liv benyttet meg av Østmarka, mest om 
sommer, men også vinterstid.

 

Har vært syklist de siste 17 årene da jeg har en skade som gjør at jeg ikke kan løpe og ikke kan gå turer 
på mer en 2-3 km. 

I disse årene har jeg og mine venner syklet Østmarka på kryss og tvers. Å det er ikke ofte vi møter 
syklende eller gående på stiene vi sykler på. Å de gangene man møter andre er det utrolig sjelden det 
oppstår konflikter. Så har utelukkende positive opplevelser, og sjelden møter man på hyggeligere 
mennesker enn de du møter i skogen.

Jeg bruker også Romeriksåsen, Nordmarka, Sjusjøen og områder Nord i Gudbrandsdalen.

Vinterstid tilbringer jeg mellom 100-150 timer til løypepreparering i Romeriksåsen.

De løypene vi kjører i terrenget er det vi "syklister" som rydder om sommeren. Ellers gro det igjen. Vet 
også om stier som holdes opp fordi de blir brukt. Dette til alles glede.

Jeg sykler mellom 7000-10000 km hvert år. av disse 3000 km i skogen.  

De aller aller fleste stier rundt omkring i Norges land er laget av føtter. 

Skulle dette bli erklært nasjonalpark, vil det ramme så ufattelig mange mennesker som har livsviktige 
verdier av å kunne bruke skogen til akkurat det de vil og liker best. Her under alle barn og ung som 
bedriver trening og andre aktiviteter. Livskvalitet skapes i den skogen, og slik jeg ser det, så har det gått 
veldig fint i alle år, og ser ingen grunn til at det skal forandres. Hvem har mer rett til å bruke den skogen 
en andre?

 

Nei, de stiene dere åpenbart er redd for, de er merkelig nok laget av føtter og ikke sykkeldekk!

 

Marka bør være for alle, absolutt alle!!!

Så NEI til nasjonalpark. 



Med vennlig hilsen

Hans-Jørgen Engen 


